
Formål med mødet: Bestyrelsesmøde i Kulturhusforeningen 

Dato: 10. oktober 2022 

Tid: 19.15  

Sted: Karens Minde Kulturhus, Caféen 

 

Deltog: Steen E, Alexander, Aske, Frederikke, Christel, Mia, Dorte W,Martin (per-

sonale), Gunilla (ref) 
 

Afbud: Merete Sus Steen K 
 

Dagsorden Referat og beslutninger 
1. Godkendelse af dags-

orden 

Godkendt, dog blev punkt 5 behandlet først. 

2. Økonomi 1. 

El-udgifter/-besparelser 

Udlejningspriser 

Kontrakt med kommune 

 

 

Kulturhusets forskellige apparater og belysning er gennem-

gået med en elektriker for at vi kan vide hvad der trækker 

mest. 

Det er vanskeligt at spare markant, når huset er i drift og 

vi har en forretning, hvor vi også skal levere varen. 

Eksempler på tiltag: slukke køleskabe som kun er i brug 

sjældent, timer på espressomaskinen, isfryser tømmes for 

vinteren, opmærksomhed på hvornår man vasker. 

Keid er kontaktet for udredning af ventilationssystemets 

funktioner. 

 

Det er tid til regulering af priser på lokaleleje. Under taget 

er sat op til 3900 pr 1/1. 

Overvejelse om at sætte fester i cafeen op til 12000,-. 

Beregninger vil vise om dagspriserne også bør reguleres en 

smule. 

 

Der er kommet en ekstraregning på ca. 100.000,- vedr. 

varmeforbruget i 2020. Det giver ikke rigtig nogen mening 

i fh t de afregninger vi tidligere har modtaget, så vi forsø-

ger at få et bedre indblik i hvad det er vi betaler for – og 

hvad vi kan forvente at få af ekstraregninger + hvor længe 

efter. 

Bestyrelsen forventer, at de penge vi skal betale tilbage af 

nødbevillingen fra KFF i 2020 vil reduceres tilsvarende. 

 

Gunilla har kontaktet KFF, som siger at de vil sende et 

kontraktudkast inden længe. 

 

3. Økonomi 2 

Ny bogholder 

Vagtplansystem 

Kassesystem 

 

 

Boe regnskab overtager. Først nu med at samle op på 

hængepartier og få status. Derefter med at sætte nye sy-

stemer op og så bogføring på timebasis fremadrettet.  

Tilbud skal indhentes på de forskellige systemer, som ko-

ster i anskaffelse såvel som abonnement. 

Bliver anskaffelsesprisen markant, skal bestyrelsen god-

kende udgiften. 



 

4. Budget 2023 

Øk status, slut 2022 

Start på processen 

Vil vi inddrage Ann? (den 

tidligere kasserer) 

 

 

Der bliver arbejdet på at indhente efterslæbet og få en sta-

tus snart. 

Gunilla har en aftale med Ann om sammen at beregne et 

fremskrevet årsresultat. Til at styre efter nu, men også 

som et redskab i budgetlægningen. Det er en rent praktisk 

regneopgave, som ikke inkluderer overvejelser, endsige 

beslutninger vedr. budgettet. 

 

Steen E, Christel, Sus og Gunilla er i budgetudvalg. Der 

blev lavet en aftale om at mødes tirsdag den 25.10. kl. 19. 

Steen hører Sus om hun kan den aften. 

 

Gunilla beder KFF om udsættelse for aflevering af budget, 

grundet den ekstraordinært pressede situation. 

 

5. Kulturpunktet 

Martin om repertoire og 

honorarstøtte 

 

 

Martin fortalte om hvad honorarstøtte grundlæggende er, 

bla. at det er en kunststøtte som er øremærket til musiker-

tariffer. At der følger kvalitetskrav, andre nødvendige om-

kostninger, og en forventning om udvikling med den. Vi 

har i en årrække haft 100 klip til Klein, (100 halve fra Kbh. 

musikudvalg og 100 halve fra Kunstfonden) og håber at 

det fortsætter. 

Kleins profil er i tråd med husets historie og området det 

ligger i, præget af diy-tilgang, viljen til at gøre noget nyt, 

indimellem skævt. 

Han fortalte også om ideerne med at få urban på scenen i 

Klein via samarbejde med nogle unge mennesker. Det bli-

ver en større satsning, som skal forberedes grundigt. 

  

6. Orienteringer 

Medlemsansvarlig 

Formand 

Leder 

Andre 

 

Der er pt 254 medlemmer. Aske og Alexander tager frem-

over tjansen som medlemsansvarlig sammen. 

 

Steen Eriksen træder som formand ind i Km lauget i stedet 

for lederen. 

 

Der var en henvendelse fra HF Mozart om en fuldmagt fra 

KM til brug for ansøgning til Energistyrelsen. Den er blevet 

afvist. 

Kulturhuse i Danmark årsmøde i Nyborg: så mange som 

muligt af personalet afsted, lederen dog kun 1 dag. 

Dansk Live årsmøde: spillestedsleder og leder afsted. Te-

maerne er frivillighed, arbejdskultur, krisehåndtering mm. 

7. Eventuelt 

 

Bestyrelsen planlægger julefrokost ved næste møde, så 

husk kalender. 

8. Bestyrelsens lukkede 

punkt 

 

 

 

 


